



Lim Yoke Loon
President, Greater China
Chemical Company

Lim Yoke Loon is President, Greater China of The Dow Chemical Company, leading all geographic activities in China, Hong Kong and Taiwan. Based in Shanghai, China, Lim is responsible for developing and implementing business strategy, engaging and cultivating critical stakeholders' relationships, and leading the company's organization in Greater China, which is Dow's second largest international market. Lim has been appointed the Vice Chairman of the Executive Board of the China Petroleum & Chemical Industry Federation Multi National Corporation Committee, and the board member of AICM.

Prior to being named to the current position, Lim was General Manager of Dow Coating Materials, Asia Pacific, based in Singapore, and with additional oversight responsibilities for Advanced Materials in Asia Pacific.

Lim joined Dow through the acquisition of Rohm and Haas in 2009. He started at Rohm and Haas in 2007 as the General Manager of the Coatings business for Southeast Asia. In 2010, he took on additional responsibilities as the Country Manager of Dow Singapore.

Lim spent 11 years with Ciba Specialty Chemicals where he held various leadership roles in sales and marketing, before joining Dow. From 2003 to 2007, he was the head of the coatings business unit for Asia Pacific, during which time he spent three years in Shanghai. He was also the Division Head for the Coatings Effect Segment (SEA), Head of Sales and Marketing Excellence for the Asia Pacific region and Regional Technical Marketing Manager for Plastics Additives. Prior to that, he was an engineer with Hitachi Chemical Singapore which specialized in the production of printed circuit boards. He holds the rank of Captain in the Singapore Armed Force with his last appointment being the Company Commander of an Armour Unit.

Lim earned a Master's Degree in Business Administration from Macquarie University, Australia. He holds a Bachelor's Degree in Marketing from Royal Melbourne Institute of Technology, an Advanced Diploma in Plastics Technology, a Diploma in Chemical Technology from Singapore Polytechnic, and a Diploma in Management from Singapore Institute of Management. He has attended executive management programs at INSEAD, IMD, CEIBS and Wharton. He was a part-time lecturer in Marketing for the Graduate Diploma Program at Singapore Polytechnic.

Lim is married to Catherine and they have two sons, Brenden and Ryan. He loves swimming, jogging and travelling.



林育麟
陶氏化学大中华区总裁

林育麟目前担任陶氏化学大中华区总裁，领导公司在中国大陆、香港和台湾的所有业务活动，常驻上海。大中华区是陶氏的第二大国际市场，林育麟负责推动陶氏在该地区商业战略的实施，培养和发展重要的合作伙伴关系，并发展完善公司的组织架构。林育麟还担任中国石化联合会国际交流与外企合作委员会执委会副主席，及国际化学品制造协会有限公司董事。

在履新之前，他曾任陶氏涂料材料业务部亚太区总经理，并于 2012 年兼任高新材料业务部亚太区业务总监，常驻新加坡。

他曾于 2007 年出任罗门哈斯涂料公司的东南亚区总经理，2009 年随着两家公司的合并加入陶氏。2010 年，他又受命出任陶氏新加坡分公司经理。

加入陶氏前，林育麟曾为汽巴精化（Ciba）服务长达 11 年，曾出任销售和市场部门的各领导岗位。2003-2007 年，他担任涂料业务部亚太区总监，其中有三年任职于上海。此外，他还曾出任涂料效果业务（SEA）总监、亚太地区销售和卓越营销总监以及塑料添加剂区域技术营销经理。在此之前，林育麟曾于印刷电路板专业生产企业新加坡日立化成公司担任工程师。他在新加坡军队中拥有上尉军衔，退伍前曾任职某武装部队连长。

林育麟先生毕业于澳大利亚麦考瑞大学并获得工商管理学硕士学位。他还拥有皇家墨尔本理工大学授予的市场营销学士学位、新加坡理工学院授予的塑料工业科技高级文凭和化学技术文凭以及新加坡管理学院授予的管理学文凭。此外，林育麟还曾于欧洲工商管理学院（INSEAD）、洛桑国际管理发展学院（IMD）、中欧国际工商学院（CEIBS）以及沃顿商学院（Wharton）修习高级管理人员工商管理课程。他曾在新加坡理工学院担任市场营销学研究生课程的兼职讲师。

林育麟先生已婚，与 Catherine 女士育有两子 Brenden 和 Ryan。工作之余，他热爱游泳、慢跑和旅游。